

Not all CPVC's are created equal!



INSIST ON

**FLOWGUARD GOLD<sup>®</sup>**

More than 1 billion feet of CPVC was installed in plumbing systems globally in 2017. CPVC has established itself as the material of choice for hot and cold water plumbing systems. However, not all CPVC is the same.

Only FlowGuard<sup>®</sup> CPVC pipes and fittings offer proven performance backed by over 50 years of successful installations and can call itself the pioneer in CPVC technology.



★ **Proven Performance & Longevity**

FlowGuard Gold pipes and fittings' technology platform in operation since the late 1950s.

★ **Superior Material Properties**

FlowGuard Gold pipes and fittings are the only complete CPVC pipe & fittings system made from materials that are pressure rated by the Plastic Pipe Institute<sup>®</sup>.

- 18-92% higher sustained pressure resistance at elevated temperature
- 33-80% higher resistance to impact fracture
- Fittings last up to 4 times longer at elevated temperatures and pressures

★ **Superior Customer Support**

Access to network of highly trained technical experts

★ **Consistent Quality**

Highest standards ensure consistent quality and performance.

- Other CPVC manufacturers may vary in molecular weight, chlorine content and compound additives and may mix and change their raw materials, including the use of materials from China, which can result in inconsistent product performance

★ **Chemical Compatibility**

- FlowGuard Gold pipes and fittings only plumbing system supported by FBC System Compatible program
- Eliminates guesswork associated with identifying chemical compatibility of ancillary construction products



www.flowguardgold.com/flowguard-gold-cpvc-vs-other-cpvc

	FLOWGUARD CPVC	GENERIC CPVC		FLOWGUARD CPVC	GENERIC CPVC
PROVEN PERFORMANCE	✓	?	FBC <sup>™</sup> SYSTEM COMPATIBLE	✓	✗
HIGHEST PERFORMANCE RATINGS	✓	?	CONSISTENT MANUFACTURING	✓	?
TECHNICAL SUPPORT	✓	✗	55+ YEARS IN PRODUCTION	✓	✗

Pr/ FGG vs Generic CPVC/1019

*Tous les CPVC ne sont pas créés égaux!*

# INSISTEZ SUR LE **FLOWGUARD GOLD®**

**CPVC  
CONTRE  
CPVC GÉNÉRIQUE**

Plus d'un milliard de pieds de CPVC ont été installés dans des systèmes de plomberie dans le monde en 2017. Le CPVC s'est imposé comme le matériau de choix pour les systèmes de plomberie à eau chaude et froide. Cependant, tous les CPVC ne sont pas les mêmes.

Seuls les tuyaux et les raccords **FlowGuard® CPVC** offrent des performances éprouvées soutenues par plus de 50 ans d'installations réussies et peuvent s'appeler le pionnier de la technologie CPVC.



## ★ Performance éprouvée et longévité

Plate-forme technologique de tuyaux et d'accessoires FlowGuard Gold, en service depuis la fin des années 1950.

## ★ Propriétés matérielles supérieures

Les tuyaux et les raccords FlowGuard Gold sont le seul système complet de tuyauterie et raccords CPVC fabriqués des matériaux qui sont évalués sous pression par le Plastic Pipe Institute®.

- résistance à la pression soutenue supérieure de 18 à 92 % à une température élevée
- Résistance 33-80% plus élevée à la fracture d'impact
- Les raccords durent jusqu'à 4 fois plus longtemps à des températures et des pressions élevées

## ★ Soutien supérieur à la clientèle

Accès à un réseau d'experts techniques hautement qualifiés

## ★ Qualité constante

Les normes les plus élevées garantissent une qualité et une performance constantes.

- D'autres fabricants de CPVC peuvent varier en poids moléculaire, teneur en chlore et additifs composés et peuvent mélanger et modifier leurs matières premières, y compris l'utilisation de matériaux en provenance de Chine, ce qui peut entraîner des performances incohérentes du produit.

## ★ Compatibilité chimique

- Les tuyaux et raccords FlowGuard Gold est uniquement de plomberie pris en charge par le programme compatible système FBC
- Élimine les conjectures associées à l'identification de la compatibilité chimique des produits de construction auxiliaires.

**BOW**  
www.bow-group.com

www.flowguardgold.com/flowguard-gold-cpvc-vs-other-cpvc

	FLOWGUARD CPVC	CPVC GÉNÉRIQUE		FLOWGUARD CPVC	CPVC GÉNÉRIQUE
PERFORMANCES ÉPROUVÉES	✓	?	SYSTÈME COMPATIBLE FBC™	✓	✗
ÉVALUATIONS DE PERFORMANCE LES PLUS ÉLEVÉES	✓	?	FABRICATION COHÉRENTE	✓	?
SOUTIEN TECHNIQUE	✓	✗	55 ANS ET PLUS DE PRODUCTION	✓	✗